



## Maria collection



Centuries of portuguese ceramic tradition serve as an inspiration to Grestel, blending the finest mineral resources in Portugal to manufacture fine stoneware products with exceptional design, resistance and quality.

Grestel Stoneware Collection emerges as the result of our own creation of stoneware artifacts, providing a complete range of tabletop and oven-to-table accessories, ideal for daily use and perfect for entertaining guests at your place.

*Inspiré de la traditionnelle production de céramique portugaise, Grestel sélectionne les meilleures pâtes pour produire des articles culinaires en grès, d'une finesse et d'une qualité exceptionnelles. Les collections estampillées Grestel Stoneware Collection sont des créations au design original, idéales pour la cuisson au quotidien mais aussi pour une présentation elegante sur votre table.*

## Maria collection



### Use and Care

**Dishwasher safe:** our stoneware contains a glazed surface extremely durable, chip resistant and easy to clean.

**Oven, microwave and freezer safe:** thermal shock resistance guarantees it to withstand temperatures from oven to table. Do not use on direct flame and avoid placing hot items in cold water to preserve durability.

**Food safe:** Grestel Stoneware Collection products comply with International standards including California's Prop. 65 and contain neither lead nor cadmium.



### Conseils d'Utilisation

**Lave-vaisselle:** notre grès produit à haute température crée une surface vitrifiée résistante pour un usage quotidien et facile d'entretien.

**Four, micro-ondes, congélateur:** la résistance au choc thermique prépare les produits pour résister à des températures entre le four et la table. Ne pas poser directement sur la flamme et ne pas mettre de plats chauds sous l'eau froide pour conserver la durabilité du produit.

**Sécurité alimentaire:** L'ensemble des produits Grestel Stoneware Collection est conforme aux normes internationales alimentaires en vigueur, et ne contiennent ni cadmium, ni plomb.

Our stoneware products are eco-friendly, reusable and recyclable. Single firing technology production saves energy and reduces emissions to the atmosphere.

*Nos produits en grès sont respectueux de l'environnement. Le principe de mono-cuisson de fabrication économise de l'énergie et réduit les émissions de CO2 dans l'atmosphère.*

